
 

Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal 
Datum 27-11-2023 
Tijd 19:30 - 22:25 
Locatie Raadzaal 
Voorzitter mevrouw C. Piepers 
Voorzitter SV C. Piepers 
Leden commissie sociaal SV:       

RO:       
CDA:     
D66:  
PAL:  
FL:        

P. Peeters, M. Verschuuren, W. Koning 
M. Janssen, H. Meeuwis, G. Laemers   
D. Jimmink, J. van de Kruijs  
P. Parren, P. Voermans 
H. Glessner 
L. Linssen 

Afwezig RO: G. Laemers 
CDA: J. van de Kruijs 
PAL: H. Glessner 
FL: L. Linssen 

Aanwezige portefeuillehouders H. van Helden, R. Martens, H. Wijers 
Ambtelijke ondersteuning L. Jeurninck en N. Thomeer bij agendapunt 5b, 

speelruimtebeleid. 
Deelname derden Mw. C Overmeeren, Synarchis bij agendapunt 5a. 
Insprekers Geen 
Publieke tribune  2 personen 
Commissiegriffier J. Lommen 
  
1 
 

Opening 
De voorzitter opent de vergadering en maakt melding van de afwezigheid van de 
leden zoals hierboven is aangegeven. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel onderin de 
monitor de tijd in op 0 uur, 0 minuten en 02 seconden. 
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Vaststellen agenda 
De agenda wordt vastgesteld conform concept. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel onderin de 
monitor de tijd in op 0 uur, 0 minuten en 02 seconden. 
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Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
De besluitenlijst van de vergadering van 23 oktober 2023 wordt vastgesteld conform 
concept. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel onderin de 
monitor de tijd in op 0 uur, 0 minuten en 02 seconden. 
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Spreekrecht niet-commissieleden 
Er zijn geen mensen die gebruik willen maken van het spreekrecht. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel onderin de 
monitor de tijd in op 0 uur, 0 minuten en 02 seconden. 

5 Presentatie en thema's 
5.a 
 

Presentatie bestuursopdracht dorpsontmoetingsplekken 
Mevrouw Christianne Overmeeren van Synarchis houdt een presentatie over de 
bestuursopdracht ontmoetingsplekken. De presentatie is bijgevoegd bij de stukken. 
De volgende stap in dit proces zal begin 2024 naar de commissie komen. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel onderin de 
monitor de tijd in op 0 uur, 2 minuten en 52 seconden. 

5.b 
 

Presentatie Speelruimtebeleid 
Mevrouw Nicole Thomeer, beleidsambtenaar bij de gemeente Leudal houdt een 
presentatie over het speelruimtebeleid. Bij de presentatie wordt input gevraagd van 
de commissieleden die vervolgens zal worden meegenomen in het verder gestalte 
geven aan dit beleid. Begin 2024 zal dit beleid in de vorm van een raadsvoorstel en 
een speelruimtebeleid ter vaststelling aan de gemeenteraad worden voorgelegd, met 
voorafgaande bespreking in de commissie sociaal. 
De presentatie met daarbij de gestelde vragen aan de commissie is bij de stukken 
meegenomen. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel onderin de 
monitor de tijd in op 0 uur, 48 minuten en 37 seconden. 
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6.a Aan de commissie gerichte stukken ter bespreking 
6.a.1 
 

E-mail MGR Sociaal Domein LN over ontwikkelingen Mutsaertsstichting + 
continuïteit jeugdhulp 
De heer Janssen geeft aan dat zijn vragen die hij gesteld heeft beantwoord zijn 
tijdens een videoconferentie die onlangs is gehouden. 
voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel onderin de 
monitor de tijd in op 2 uur, 28 minuten en 01 seconden. 

6.a.2 
 

Persbericht over de Postkoets in Horn 
De commissie vraagt naar de wethouder naar de gang van zaken rondom de 
problemen bij de Postkoets in Horn, en naar de oplossingsrichtingen. 
De wethouder antwoordt dat het een moeizaam proces is, en dat de 
bemiddelingspoging om uit de situatie te raken niet gelukt is. Er zijn deze week nog 
gesprekken gepland tussen de gemeente en het bestuur van de Postkoets om te 
zoeken naar een oplossing. 
De verenigingen kunnen in de tussentijd gebruik maken van de Postkoets onder 
dezelfde voorwaarden als afgelopen jaar. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel onderin de 
monitor de tijd in op 02 uur, 48 minuten en 45 seconden. 

6.b 
 

Aan de commissie gerichte stukken ter kennisname 
Er zijn geen stukken ter kennisname gezonden aan de commissie. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel onderin de 
monitor de tijd in op 2 uur, 47 minuten en 38 seconden. 
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Nieuwsbrief van de wethouder 
Er is voor deze vergadering geen nieuwsbrief van de wethouder ontvangen. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel onderin de 
monitor de tijd in op 2 uur, 47 minuten en 41 seconden. 

8 
 

Voorraadplanning Raadsvoorstellen 
De voorraadplanning is niet bijgevoegd. Intern wordt geprobeerd om een 
nauwkeuriger systeem te krijgen om een goede planning te kunnen presenteren 
voor de komende vergaderingen. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel onderin de 
monitor de tijd in op 0 uur, 047 minuten en 45 seconden. 
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Mededelingen en Rondvraag 
De heer Janssen heeft in de vorige vergadering enkele schriftelijke vragen gesteld. 
De beantwoording daarvan volgt binnenkort schriftelijk. 
Vervolgens heeft hij nog een vraag gesteld over de huisvesting statushouders. 
Wethouder Martens antwoordt dat ook Leudal, zoals veel gemeenten niet kan 
voldoen aan de vraag, omdat er gewoonweg geen woningen zijn. Hij heeft hierover 
gesprekken gehad met de Gedeputeerde. Vandaag is ook door de Rijksoverheid 
aangegeven dat de Minister gemeenten kan aanwijzen om aan die verplichting te 
voldoen. Er zijn nog gemeenten die nog geen opvang geregeld hebben. 
Het bouwen van tijdelijke woningen biedt op dit moment ook geen oplossing omdat 
aansluiting van woningen op stroomvoorziening een groot knelpunt vormt. 
De heer Parren vraagt wie er cliëntondersteuning biedt. Dit is het Algemeen 
Maatschappelijk Werk. Dit staat ook zo op de website. Indien mensen zich hiervoor 
melden bij Synthese, dan worden ze het AMW verwezen. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel onderin de 
monitor de tijd in op 2 uur, 49 minuten en 20 seconden. 
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Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22:25 uur onder dankzegging voor de 
geleverde inbreng. 
Voor de videobeelden : klik hier op hyperlink, klik op “start nu” en stel onderin de 
monitor de tijd in op 2 uur, 55 minuten en 23 seconden. 
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